



Notulen Jaarvergadering 2022

Aanwezig bestuur:

Marcel Huiveneers , Wesley Emde , Mark Kleyheeg , John Scholte , Daan Scholte, (Steven Warmerdam) Rob Kluvers.

Aanwezige leden:

Steven Warmerdam, Henri Oostendorp, Jan van den Berg, Pascal Stienen

Afwezige leden met afmelding:

J.Hirt.

Datum : 22-06-2022
Plaats : Clubgebouw
Langeweg 2A
Tijd, aanvang : 20.00 uur

AGENDA:

1. Opening.
2. Mededelingen, Ingekomen stukken.
 - 2.1 Ingekomen stukken
 - 2.2 Leden overzicht
 - 2.2.1 *met ruim 780 leden zijn we goed gestegen. Proberen met extra activiteiten dit vast te houden.*
3. Rond vraag vorige vergadering.
 - 3.1 Vissenbossen, visuitzet, gebouw.
 - 3.1.1 *Word besproken in de punten na de pauze.*
4. Notulen Algemene Jaarvergadering 2020/2021.
 - 4.1 *Akkoord bevonden.*
5. Financiën.
 - 5.1 Financieel overzicht H.S.V. De Reiger 2022 + Begroting 2023
 - 5.2 Financieel overzicht Concourscommissie 2022 + Begroting 2023.
 - 5.3 Verslag van de Kascommissie.
 - 5.4 Vaststelling contributie 2023 + verzendkosten.
6. Jaarverslagen 2019/2020.
 - 6.1 Staat online.
 - 6.2 Vragen over het jaarverslag 2019.
 - 6.3 Vragen over het jaarverslag 2020.
7. Benoeming Kascontrolecommissie.
 - 7.1 Verslag jaar 2019,2020,2021.
 - 7.2 Huidige: Joop Hirt, Tommy Heins, Arie van Dam, Wilco van Bergen

- 7.3 Geen afmeldingen ontvangen.
- 7.4 Bestuursverkiezingen.
- 7.5 Aftreden:
 - 7.5.1 Marcel Huiveneers – Stopt met functie Voorzitter HSV de Reiger.
 - 7.5.2 Mark Kleyheeg- Stopt met functie Ledenadministratie.
 - 7.5.3 Wesley Emde – Stopt met functie Secretaris.
- 7.6 Aantreden:
 - 7.6.1 Wesley Emde – Voorzitter HSV de Reiger.
 - 7.6.2 Marcel Huiveneers – Secretaris.
 - 7.6.3 Steven Warmerdam – Algemeen bestuurslid focus jeugd/Activiteiten.

8. Korte Pauze.

9. Activiteiten/Jeugd commissie.

9.1 Put Helsdingen

9.1.1 Vissenbos update.

9.1.1.1 Het is lastig te monitoren, de Vissenbossen zijn wel een aantrekkingskracht voor kleine vissen. We zijn aan het bekijken of een visstand onderzoek nodig is het aankomende jaar.

9.2 Vis uitzet.

9.2.1 Graskarper project update.

9.2.1.1 Veel al positieve berichten. Alleen blijft de watergentiaan een uitdaging op enkele wateren. Landelijk is daar ook nog geen oplossing voor.

9.2.2 Vis uitzet overige wateren.

9.2.2.1 In alle binnenwateren zullen we dit najaar Witvis uitzetten.

9.3 Put Middelwaard.

9.3.1 Nachtvissen update.

9.3.1.1 Voor dit jaar is er weer een nachtvis toestemming gekregen. Nachtvissvergunningen zijn vorige week dinsdag opgehaald door de visser. Er zijn nog enkelen die opgehaald moeten worden.

9.3.2 Op het water activiteiten

9.3.2.1 Het Utrechts landschap is heel duidelijk aan ons geweest. Het is niet toegestaan om elke vorm dan ook vanaf het water als visser activiteiten te beoefenen. Uitvaren van lijnen of vanaf een bellyboat is niet toegestaan. Volgens de visrechten die wij al jaren hebben mocht dit ook al niet maar het is al die tijd gedoogd tot nu. Vanuit de Recreatie kant mag er wel op het water activiteiten uitgeoefend worden. Het enige wat wij kunnen doen is melden bij het Utrechts landschap als ze over de helft komen.

9.4 Visrechten Hoef en Haag.

9.4.1 Deze week bericht ontvangen van het waterschap. Het waterschap is nog geen eigenaar en kan dus nog geen visrechten uitgeven. Naar verwachting word volgende jaar het water opgeleverd en zal het eigendom van de gemeente naar het waterschap worden overgedragen. Tot die tijd mag er niet gevist worden.

9.5 Vrijwilligers oproep.

9.5.1 Whatsapp groep om activiteiten te regelen.

9.5.1.1 Het plan is om een oproep te doen voor vrijwilligers. Deze allemaal in een whatsapp groep te doen, zodra er activiteiten zijn zullen we vanuit daar een oproep doen.

10. Verenigingsgebouw.

10.1 Alles is ruimschoots rond en het doel is om op termijn een officiële opening te plannen.

11. WBTR.

11.1 Update omtrent WBTR wet.

11.1.1 Door de Corona en beperkt samen zijn van het bestuur heeft deze wet stil gelegen. Na overleg met Sportvisserij Nederland en onze contact personen bij de federatie hebben we een traject gestart om ons te voldoen aan deze wet. Het is erg veel papier werk en erg tijd rovende klus die een aantal bestuursleden tussen het dagelijkse werk moeten doen.

12. Statuten/Huisregel.

12.1 Update omtrent Statuten en Huisregels.

12.1.1 Onze Statuten stammen uit 1996 en hebben een update nodig. Daarnaast moesten we ze vanuit de WBTR bijwerken. Volgende leden vergadering zullen we de nieuwe statuten vooraf kenbaar maken zodat we deze kunnen bespreken tijdens de vergadering.

12.1.2 Onze Huisregels stammen uit 2007 en hebben ook een update nodig. Ook vraagt de WBTR ons de huisregels bij te werken. Ook zullen deze huisregels tijdens de volgende leden vergadering besproken worden.

13. Rondvraag.

13.1 Henri Oostendorp – heeft aangegeven statuten en Huisregels van de Bilt door te sturen zodat we wellicht hier iets mee kunnen.

13.2 Pascal Stienen - geeft aan Viscontroleur te willen worden en meer bij de vereniging betrokken te willen zijn

14. Sluiting van de vergadering. (Samen nog even na borrelen.)